
Geachte raadsleden, burgemeester en wethouders,

Wij wonen met ons gezin al ruim 20 jaar op de Schutterhoeflaan, gelegen dichtbij de A28. Wij zijn 
TEGEN het voorstel van het plaatsen van windmolens langs de A28. Dit om verschillende redenen: 
Schade aan de natuur (kappen van bos, verlies van natuurgebieden, aanleg van enorme 
infrastructuur, vogelsterfte), horizonvervuiling maar vooral schade aan de gezondheid van 
bewoners (geluidsbelasting, nachtrustverstoring). Wij maken ons dan ook grote zorgen.

Er is al een 5G Mast geplaatst, moeten wij dan ook maar zomaar windmolens accepteren?

Graag vernemen wij eerst waar exact de windmolen geplaatst zouden moeten worden, welk (langer 
termijn) effect heeft dit op de gezondheid? Met welk geluid worden wij nog meer geconfronteerd? 
Welke consequenties heeft dit voor de dieren

Onze zorgen zijn groot en in groten getale aanwezig. Dat wij aan de rand van een dorp wonen wil 
nog niet zeggen dat wij er niet toe doen. En dat laatste is nu precies waar het aan schort.

Het toegenomen verkeer door de nieuwbouw, de 5G mast die er zo is neergezet. Velen van ons 
wonen al jaren met heel veel plezier in deze laan en in deze buurt. Onze kinderen groeien op in dit 
mooie dorp. Laten we dat met elkaar koesteren en niet klakkeloos overboord gooien.

Wij hopen dat u onze zorgen serieus neemt en ons vertrouwen kan herstellen.

Met vriendelijke groet,

Afzender bij griffie bekend


